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Rada Gminy Białośliwie 

Radni 

Protokół VIII.2024 

 

VIII Sesja w dniu 27 listopada 2024 

Miejsce posiedzenia: Urzędzie Gminy w Białośliwiu, ul. Ks. Kordeckiego 1, sala nr 18 

Obrady rozpoczęto 27 listopada 2024 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:45 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Janusz Betański 

2. Krystyna Brągiel 

3. Mirosław Burzyński 

4. Tomasz Furman 

5. Mateusz Kabatek 

6. Maria Kozak 

7. Teresa Rożniatowska-Gwizdowska 

8. Agnieszka Rybak 

9. Rafał Ryś 

10. Krzysztof Sonnenberg 

11. Piotr Strojek 

12. Joanna Suska 

13. Rafał Szweda 

14. Dawid Tatera 

15. Ryszard Wolny 

  

  

1. Otwarcie posiedzenia. 
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 VII sesję Rady Gminy Białośliwie otworzył i przewodniczył temu posiedzeniu Przewodniczący 

Pan Dawid Tatera. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych, na 15-stu ustawowego składu  

w związku z tym posiedzenie jest prawomocne. 

Następnie Przewodniczący powitał wszystkich obecnych: radnych, Wójta oraz pozostałe osoby 

uczestniczące w posiedzeniu.  

Po czym poinformował, że obrady Rady Gminy Białośliwie są rejestrowane za pomocą urządzeń 

nagrywających dźwięk i obraz. Klauzula informacyjna dotycząca przetwarzania danych osób 

uczestniczących w obradach jest zamieszczona na drzwiach sali obrad.   

W związku z tym zaznaczył, że każda osoba zainteresowana udziałem w obradach sesji Rady 

Gminy Białośliwie powinna zapoznać się z treścią tej informacji.  

Ponadto poprosił o zachowanie przepisów dotyczących ochrony danych osobowych podczas 

wypowiedzi i prezentacji. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący poinformował, że porządek obrad został  radnym doręczony elektronicznie  

w aplikacji e Sesja oraz podany do wiadomości na stronie BIP gminy oraz na tablicach ogłoszeń 

na terenie gminy. Zapytał czy ktoś z Państwa radnych chce złożyć wniosek o uzupełnienie lub 

zmianę porządku obrad. Nikt nie złożył wniosku o zmianę porządku obrad.  

Odczytał porządek obrad VIII sesji Rady Gminy Białośliwie. 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu VII sesji. 

5. Powołanie sekretarza obrad. 

6. Wystąpienie zaproszonych gości. 
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7. Uchwała w sprawie budżetu Gminy na 2024 r. 

8. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białośliwie na lata 

2024-2030. 

9. Uchwała w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2025 

rok. 

10. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym  

z dotychczasowymi najemcami kolejnych umów najmu lokalu użytkowego obejmującego 

część nieruchomości lokalowej położonej w Białośliwiu w budynku przy ul. Księdza 

Kordeckiego nr 3. 

11. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym  

z dotychczasowym najemcą kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego obejmującego 

część nieruchomości lokalowej położonej w Białośliwiu w budynku przy ul. Księdza 

Kordeckiego nr 3. 

12. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umów najmu 

lokalu użytkowego obejmującego część nieruchomości lokalowej położonej w Białośliwiu 

w budynku przy ul. Księdza Kordeckiego nr 3. 

13. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, w tym  

z wykonania uchwał Rady. 

14. Informacja Przewodniczącego i radnych o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 

15. Odpowiedź na interpelacje i wnioski zgłaszane przez radnych.  

16. Wolne głosy i informacje. 

17. Zakończenie obrad. 

 

4. Przyjęcie protokołu VII sesji. 

Przewodniczący poprosił sekretarza obrad VII Sesji Radną Panią Marię Kozak  

o przedstawienie wniosku w sprawie protokołu VII sesji. Zapoznała się z protokołem sesji. 

Stwierdziła, że odzwierciedla on przebieg sesji i zarekomendowała o jego przyjęcie bez odczytania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu VII sesji. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Janusz Betański, Krystyna Brągiel, Mirosław Burzyński, Tomasz Furman, Mateusz Kabatek, Maria 

Kozak, Teresa Rożniatowska-Gwizdowska, Agnieszka Rybak, Rafał Ryś, Krzysztof Sonnenberg, 

Piotr Strojek, Joanna Suska, Rafał Szweda, Dawid Tatera 

NIEOBECNI (1) 

Ryszard Wolny 

Protokół z VIII sesji został przyjęty jednogłośnie. 

 5. Powołanie sekretarza obrad. 

Przewodniczący poinformował, że zgodnie z przyjętą zasadą funkcję sekretarza obrad dzisiejszej 

sesji pełni radna Pani Teresa Rożniatowska-Gwizdowska.  

 

6. Wystąpienie zaproszonych gości. 

Nie było chętnych do zabrania głosu.  

7. Uchwała w sprawie zmiany budżetu gminy na 2024 r. 

Przewodniczący zaznaczył, że projekt uchwały Państwo radni otrzymali w materiałach sesyjnych. 

Ponadto projekt uchwały był przedstawiony i analizowany na wspólnym posiedzeniu Komisji  

w dniu 25.11.2024 r. Poprosił Panią Skarbnik o omówienie proponowanych zmian. Następnie 

poprosił Przewodniczących poszczególnych komisji o przedstawienie wypracowanych opinii: 

Komisja Spraw Społecznych i Gospodarczych Przewodnicząca Pani Maria Kozak opinia 

pozytywna komisji. 

Komisja Inicjatyw Planowania i Finansów Wiceprzewodniczący Pan Mateusz Kabatek opinia 

pozytywna komisji, głosowanie blokiem.  



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

Komisja Rewizyjna Przewodnicząca Pani Krystyna Brągiel opinia pozytywna komisji. 

Radny Pan Rafał Ryś stwierdził, że opinie komisji są pozytywne ze względu na obecne potrzeby, 

jak również trzeba dostosować pewne elementy do bieżących wydatków. Każe zwrócić uwagę na 

co dokładane są środki finansowe. Pojawia się kwota około 70.000 zł na przedszkole  

w Nieżychowie i jest to jakiś absurd. Powstał budynek za 2 mln zł., a dziś trzeba dołożyć kolejną 

kwotę na dostosowanie budynku dla przedszkola. Chce, aby mieszkańcy mieli wiedzę jak to 

wyglądało wcześniej projektowanie, budowanie, wykonywanie pewnych przedsięwzięć.  

Przewodniczący uszczegółowił wypowiedź przedmówcy. Projekt budynku świetlicy wiejskiej  

i przedszkola zakładał część przedszkolną na 13 dzieci. Okazało się , że potrzeby mieszkańców są 

większe. W tegorocznym naborze zgłosiło się 19 rodziców, którzy są chętni posłać dzieci do tego 

przedszkola. Są zmuszeni zabrać część świetlicy wiejskiej i zmienić charakterystykę pomieszczeń, 

aby zostało to powiększone o brakujący metraż i mogły uczyć się w dogodnych warunkach. 

Powinny zacząć naukę od września, niestety dochodzi do takich absurdów i do nowego obiektu 

trzeba dołożyć kolejne środki.  

Radny Pan Rafał Ryś dopowiedział, że taki oddział przedszkolny musi być przygotowany na 25 

osób. Nie wie jakie było założenie projektanta, inwestora, aby budować przedszkole na pół 

oddziału.  

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu.  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Janusz Betański, Krystyna Brągiel, Mirosław Burzyński, Tomasz Furman, Mateusz Kabatek, Maria 

Kozak, Teresa Rożniatowska-Gwizdowska, Agnieszka Rybak, Rafał Ryś, Krzysztof Sonnenberg, 

Piotr Strojek, Joanna Suska, Rafał Szweda, Dawid Tatera 

NIEOBECNI (1) 

Ryszard Wolny 

 

Uchwała Nr VIII.40.2024 w sprawie zmiany budżetu Gminy Białośliwie na 2024 r.  

została podjęta jednogłośnie.  

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

8. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białośliwie na lata 

2024-2030. 

Przewodniczący oznajmił, że projekt uchwały Państwo radni otrzymali w materiałach sesyjnych. 

Ponadto projekt uchwały był przedstawiony i analizowany na wspólnym posiedzeniu Komisji  

w dniu 25.11.2024 r. Poprosił Panią Skarbnik o omówienie proponowanych zmian. 

Przewodniczący oznajmił, że opinie dot. tej uchwały zostały przedstawione w poprzedniej uchwale 

dot. zmian budżetowych. Opinie były również pozytywne.  Po czym otworzył dyskusję.   

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białośliwie na lata 

2024-2030. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Janusz Betański, Krystyna Brągiel, Mirosław Burzyński, Tomasz Furman, Mateusz Kabatek, Maria 

Kozak, Teresa Rożniatowska-Gwizdowska, Agnieszka Rybak, Rafał Ryś, Krzysztof Sonnenberg, 

Piotr Strojek, Joanna Suska, Rafał Szweda, Dawid Tatera 
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NIEOBECNI (1) 

Ryszard Wolny 

Uchwała Nr VIII.41.2024 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Białośliwie na lata 2024-2030 została podjęta jednogłośnie.  

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 9. Uchwała w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2025 

rok. 

Przewodniczący oznajmił, że projekt uchwały Państwo radni otrzymali w materiałach sesyjnych. 

Ponadto projekt uchwały był przedstawiony i analizowany na wspólnym posiedzeniu Komisji  

w dniu 25.11.2024 r. Następnie odczytał uzasadnienie uchwały. Nie było chętnych do zabrania 

głosu.  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 

2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Janusz Betański, Krystyna Brągiel, Mirosław Burzyński, Tomasz Furman, Mateusz Kabatek, Maria 

Kozak, Teresa Rożniatowska-Gwizdowska, Agnieszka Rybak, Rafał Ryś, Krzysztof Sonnenberg, 

Piotr Strojek, Joanna Suska, Rafał Szweda, Dawid Tatera 

NIEOBECNI (1) 

Ryszard Wolny 

Uchwała Nr VIII.42.2024 w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 

rolnego na 2025 rok została podjęta jednogłośnie.  
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Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

10. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym  

z dotychczasowymi najemcami kolejnych umów najmu lokalu użytkowego obejmującego 

część nieruchomości lokalowej położonej w Białośliwiu w budynku przy ul. Księdza 

Kordeckiego nr 3. 

Przewodniczący oznajmił, że projekt uchwały Państwo radni otrzymali w materiałach sesyjnych. 

Ponadto projekt uchwały był przedstawiony i analizowany na wspólnym posiedzeniu Komisji  

w dniu 25.11.2024 r. Następnie odczytał uzasadnienie uchwały.  

Radny Pan Mirosław  Burzyński zadał pytanie Pani Skarbnik. Jaka kwota roczna wpływa do 

budżetu gminy z tytułu tego najmu oraz z najmu apteki ? Skarbnik odp., że nie posiada takiej 

wiedzy. Ustalono, że odpowiedź będzie na piśmie.  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym  

z dotychczasowymi najemcami kolejnych umów najmu lokalu użytkowego obejmującego część 

nieruchomości lokalowej położonej w Białośliwiu w budynku przy ul. Księdza Kordeckiego nr 3. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Janusz Betański, Krystyna Brągiel, Tomasz Furman, Mateusz Kabatek, Maria Kozak, Agnieszka 

Rybak, Krzysztof Sonnenberg, Piotr Strojek, Joanna Suska, Rafał Szweda, Dawid Tatera 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Mirosław Burzyński, Teresa Rożniatowska-Gwizdowska, Rafał Ryś 

NIEOBECNI (1) 

Ryszard Wolny 
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 Uchwała Nr VIII.43.2024 w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym z 

dotychczasowymi najemcami kolejnych umów najmu lokalu użytkowego obejmującego część 

nieruchomości lokalowej położonej w Białośliwiu w budynku przy ul. Księdza Kordeckiego nr 3 

została podjęta  

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

11. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym  

z dotychczasowym najemcą kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego obejmującego część 

nieruchomości lokalowej położonej w Białośliwiu w budynku przy ul. Księdza Kordeckiego 

nr 3. 

Przewodniczący oznajmił, że projekt uchwały Państwo radni otrzymali w materiałach sesyjnych. 

Ponadto projekt uchwały był przedstawiony i analizowany na wspólnym posiedzeniu Komisji  

w dniu 25.11.2024 r. Następnie odczytał uzasadnienie uchwały. Zapytał czy ktoś w projekcie 

uchwały chce zabrać głos?  

Radny Pan Rafał Ryś złożył wniosek formalny o wykreślenie z porządku obrad tego punktu. 

Głosowanie jest niezasadne, ponieważ nie znają kwot wynajmu tych pomieszczeń. Przerwa.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny: wykreślenie z porządku obrad uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie w trybie bezprzetargowym z dotychczasowym najemcą kolejnej umowy najmu lokalu 

użytkowego obejmującego część nieruchomości lokalowej położonej w Białośliwiu w budynku 

przy ul. Księdza Kordeckiego nr 3. 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Teresa Rożniatowska-Gwizdowska, Rafał Ryś 
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PRZECIW (8) 

Janusz Betański, Tomasz Furman, Mateusz Kabatek, Agnieszka Rybak, Krzysztof Sonnenberg, 

Piotr Strojek, Rafał Szweda, Dawid Tatera 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Krystyna Brągiel, Mirosław Burzyński, Maria Kozak, Joanna Suska 

NIEOBECNI (1) 

Ryszard Wolny 

Wniosek formalny został odrzucony. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym  

z dotychczasowym najemcą kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego obejmującego część 

nieruchomości lokalowej położonej w Białośliwiu w budynku przy ul. Księdza Kordeckiego nr 3. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Janusz Betański, Krystyna Brągiel, Tomasz Furman, Mateusz Kabatek, Agnieszka Rybak, 

Krzysztof Sonnenberg, Piotr Strojek, Rafał Szweda, Dawid Tatera 

PRZECIW (1) 

Rafał Ryś 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Mirosław Burzyński, Maria Kozak, Teresa Rożniatowska-Gwizdowska, Joanna Suska 

NIEOBECNI (1) 

Ryszard Wolny 

  Uchwała Nr VIII.44.2024 w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym  

z dotychczasowym najemcą kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego obejmującego część 
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nieruchomości lokalowej położonej w Białośliwiu w budynku przy ul. Księdza Kordeckiego nr 3 

została podjęta.  

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

12. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umów 

najmu lokalu użytkowego obejmującego część nieruchomości lokalowej położonej w 

Białośliwiu w budynku przy ul. Księdza Kordeckiego nr 3. 

Przewodniczący oznajmił, że projekt uchwały Państwo radni otrzymali w materiałach sesyjnych. 

Ponadto projekt uchwały był przedstawiony i analizowany na wspólnym posiedzeniu Komisji  

w dniu 25.11.2024 r. Następnie odczytał uzasadnienie uchwały. Nie było chętnych do zabrania 

głosu.  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umów 

najmu lokalu użytkowego obejmującego część nieruchomości lokalowej położonej w Białośliwiu 

w budynku przy ul. Księdza Kordeckiego nr 3. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Janusz Betański, Krystyna Brągiel, Mirosław Burzyński, Tomasz Furman, Mateusz Kabatek, Maria 

Kozak, Agnieszka Rybak, Rafał Ryś, Krzysztof Sonnenberg, Piotr Strojek, Joanna Suska, Rafał 

Szweda, Dawid Tatera 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Teresa Rożniatowska-Gwizdowska 

NIEOBECNI (1) 

Ryszard Wolny 
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  Uchwała Nr VIII.45.2024 w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym 

umów najmu lokalu użytkowego obejmującego część nieruchomości lokalowej położonej  

w Białośliwiu w budynku przy ul. Księdza Kordeckiego nr 3 została podjęta.  

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

13. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania 

uchwał Rady. 

Zastępca Wójta pełniący funkcję Wójta Pan Michał Andrzejak odczytał sprawozdanie ze swojej 

działalności w okresie międzysesyjnym.  

Przewodniczący odniósł się do informacji jaka przekazał Pan Wójt, a mianowicie:  

„Od dnia 22.11.2024 r. trwają pracę związane z kontrolą z UZP, zarządzoną na wniosek, dotyczącą 

procedury udzielenia zamówień publicznych firmie Zakład Usług Komunalnych Juliusz, Roman 

Pilarski s.c. z uwagi na badanie powiązania ww. firmy z Przewodniczącym Rady Gminy 

Białośliwie”. Jest zatrudniony na umowę o pracę w w/w firmie w dziale księgowo-finansowym. 

W chwili objęcia mandatu radnego złożył wniosek do Mecenas Pani Aliny Chełkowskiej  

o wydanie opinii prawnej czy nie będzie zachodził ewentualny konflikt interesów, kiedy firma  

w której jest zatrudniony na umowę o pracę będzie ubiegała się o zamówienie w ramach 

postępowania przetargowego. Uzyskał opinię, że takie konflikt interesów nie będzie zachodził. 

Informacje o jego zatrudnieniu są jawne od czasu opublikowania oświadczenia majątkowego. 24 

października br. wpłynął wniosek o udzielenie informacji publicznej. Został poproszony przez 

Pana Wójta o zajęcie stanowiska w tej sprawie co uczynił pismem 4 listopada br. Od razu przekazał 

wszystkie informacje radnym Rady Gminy Białośliwie oraz przedstawił dwie dodatkowe opinie 

prawne z dwóch kancelarii. Odczytał opinie prawne z których wynika, że nie doszło do naruszenia 

prawa, brak konfliktu interesów. Nie jest to tylko insynuacja w jego stronę, ale również atak na 

Urząd, na Pana Wójta, Kierownika Referatu Inwestycyjnego oraz na pracowników urzędu gminy. 

Firma wygrywała również postępowania w latach 2021-2023 i nie był radnym,  Przewodniczącym, 

ani kandydatem na Wójta. Nie wie kto rzuca takie oskarżenia, ale domyśla się.  

Mecenas Pani Aleksandra Sobczyńska wypowiedziała się w powyższej sprawie, ponieważ Pan 

Wójt wystąpił do kancelarii o wydanie opinii. Taką zależną opinię przedstawioną przez tego co nie 

jest zainteresowany. Kancelaria również potwierdza, że nie ma konfliktu interesów. Przepisy jasno 

wskazują kto nie może zasiadać jako radny, kto nie może tego mandatu piastować. Absolutnie 
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praca w podmiocie, który występuje w przetargach nie jest taką przesłanką. Jeśli istnieje 

jakikolwiek cień podejrzeń, że jest konflikt interesów, to należy wyłączyć się z głosowania. 

Następnie poprosić Wiceprzewodniczącego o prowadzenie. Jest nawet stanowisko sądu w tym 

temacie. Potwierdza to wszystko, co Przewodniczący Rady Gminy przedstawił.  

Radny Pan Rafał Ryś w temacie Sprawozdania Wójta zadał pytanie odnośnie kruszywa. kogo to 

była inicjatywa? Pan Wójt odp., że zgodnie z procedurą wpłynęło zapytanie od wykonawcy jakie 

ma być kruszywo, zaproponował wapiennie.  Ustalono, że tak jak dotychczas ma być granitowe. 

Wracając z Nieżychowa zauważyli, gdzie jest składowane i pobrali próbkę z czego to kruszywo 

składa się. Zaniepokoiła ich jakość kruszywa dlatego zaprosili na poniedziałek inspektora, żeby  

z nim też to omówić. Wiąże się to z pilnowaniem inwestycji, które trwają. Przygotowanie 

dokumentów do kontroli zajmie też dużo czasu pracownikowi. Całą dokumentacje trzeba będzie 

zeskanować, opieczętować za zgodność z oryginałem, następnie przekazać do Urzędu Zamówień 

Publicznych. Kontrola dotyczy dwóch zamówień, dokumentacja jest bardzo obszerna. Jest to też 

obciążenie dla pracowników i strata czasu. Radny Pan Rafał Ryś podziękował za to, że realizacje 

inwestycji są kontrolowane. Wymaga, żeby kierownika inwestycji też ktoś nadzorował z gminy.  

Pan Wójt podziękował Pani Inspektor z Referatu Rozwoju i Zagospodarowania, której na tyle to 

nie dawało spokoju, że pojechała jeszcze raz po pracy dokładnie sprawdzić to kruszywo. 

Radny Pan Mirosław Burzyński zadał pytanie na jakim etapie jest znalezienie mieszkań 

zastępczych dla rodzin, które mieszkają w budynku gminnym, które nie nadaje się do użytku?  

Pan Wójt odp., że problem rynku mieszkaniowego w gminie jest poważny. Posiada notatkę 

służbową od pracownika, który od dobrych kilku dni niczym innym nie zajmuje się tylko stara się 

poszukać jakieś mieszkania na wynajem na rynku prywatnym. Przekaże taką notatkę do 

zamieszczenia na e sesja. 3.000 zł to oferta, która pojawiła się za wynajem jednego mieszkania,  

a są potrzebne dwa mieszkania miesięcznie i na to na razie gmina nie może sobie pozwolić. 

Rozmowy trwają cały czas i na jutro planowane są kolejne. Zdaje sobie sprawę jakie to jest pilne  

i naglące.  

Radny Pan Tomasz Furman zapytał jakie wnioski zostały wypracowane z Dyrektorem Centrum 

Medycznego MUTMED. Pan Wójt odp., że z uwagi na pojawiające się głosy od mieszkańców  
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i liczbą osób, które do niego przychodziły i prosiły o interwencje dot. poziomu świadczenia usług 

medycznych. Skontaktował się z Dyrektorem i przedstawił zarzuty, spostrzeżenia, uwagi 

mieszkańców. W jednym przekonał Wójta jak wyglądało podejście poprzedniego lekarza. Były to 

praktyki wyluzowane i będące na korzyść pacjenta. Bardzo dobre, ale niekoniecznie prawidłowe  

i niekoniecznie zgodne z obowiązującymi przepisami. Umówili się, że w przypadku np. recept 

będą pacjenci informowani jak to wygląda zgodnie z przepisami. Poprosił, aby takie informacje 

były wywieszone, żeby dla nikogo nie budziło żadnych wątpliwości. Zapytał również o możliwość 

zwiększenia dyżurów. Dyrektor obiecał, że będzie rozmawiać na ten temat. Porozmawia też  

z wszystkimi pracownikami na temat podejścia do pacjentów, stosunku do nich i przede wszystkim 

szacunku.  

Radny Pan Krzysztof Sonnenberg zapytał na ile ta zmiana kruszywa mogłaby pogorszyć jakość 

budowanych dróg? Jaka jest opinia inspektora, który z ramienia gminy sprawuje nadzór nad tą 

inwestycją? Druga sprawa w kwestii MUTMED, bo również pojawiały się pytania ze strony 

mieszkańców kiedy ta jakość usług i dostępność przede wszystkim do lekarzy poprawi się? Kolejne 

pytanie dot. spotkania z prezesem Klubu Stella, jakie wnioski zostały wypracowane i jak rozwiązać 

problem, który pojawił się w ostatnim czasie? 

Wójt odp., że jeżeli chodzi o kruszywo no to opinia przede wszystkim projektanta i upierał się przy 

tej opinii. Ta opinia jest, ale nie pamięta dokładnie całych zapisów specyfikacji, bo jest to 

techniczny język. Po coś takie założenia były, po coś taki materiał był zaproponowany przez 

projektanta. Tego trzeba się trzymać, żeby droga była odpowiedniej jakości. Stanęli przy swoim  

i tak jak były pierwotne zapisy tego się trzymają. Drugie pytanie jak wspomniał, to rozmawiał  

z Dyrektorem MUTMED, ale on też sam zadeklarował , że w razie jakichkolwiek problemów, 

pytań czy wątpliwości może pytać i gmina pomoże. Zadaniem gminy jest też dbanie o opiekę 

zdrowotną wszystkich mieszkańców. Co do Klubu STELLA i prądu szkoda, że nikt wcześniej nie 

zadał takiego pytania wprost, czy na pewno klub nie może wydawać noty księgowej? bo o tym 

była rozmowa na ostatniej komisji. Dopiero Wójt zadał to pytanie, a Pan Mecenas odp., że jest jak 

najbardziej taka możliwość. Klub może wystawiać noty księgowe. Gdyby była wcześniej taka 

informacja, to już dawno wykonawca zapłaciłby za prąd. Przysporzyło to sporo nerwów nowemu 

Prezesowi Klubu. Opinia już jest, że może wystawiać noty księgowe. Za prąd zużyty  
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w trakcie budowy zapłaci wykonawca i została już wystosowana nota. Co do przyszłych faktur 

będą rozmawiać jak pomóc klubowi.  

Radny Pan Krzysztof Sonnenberg ma wątpliwość co stanie się, jeżeli wykonawca nie zapłaci noty 

księgowej, co dalej w tej kwestii? Odp. Pani Mecenas, że kancelaria zajmie się tą sprawą.  

Pan Wójt dodał, że wykonawca podpisał protokół, gdzie uznał te roszczenia. Czeka na dokument 

księgowy, na podstawie którego będzie mógł zapłacić widniejącą należność. Dokument będzie 

przez klub wystawiony. Uważa,  więc że nie ma żadnych wątpliwości w tym temacie. Wcześniej 

występowały problemy, aby porozmawiać nawet telefonicznie. Prezes jest na bieżąco  

z wykonawcą, więc sądzi, że wszystko idzie ku lepszemu.  

Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania uchwał Rady 

stanowią załącznik nr 9 i 10 do protokołu. 

14. Informacja Przewodniczącego i radnych o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

Informacja została przesłana elektronicznie w materiałach sesyjnych. Przewodniczący odczytał 

swoje sprawozdanie z podejmowanych działań w okresie międzysesyjnym. Zapytał czy ktoś  

z radnych chce złożyć krótką informację z podejmowanych przez siebie działań? 

Radny Pan Rafał Ryś przekazał informację, którą uzyskali dwa dni temu. Jednocześnie 

podziękował radnej powiatu Pani Katarzynie Papieskiej, która interweniowała u Starosty. 

Informacja dla mieszkańców Cielechówka odnośnie lokalizacji przystanku. Przystanek  

w przyszłym roku znajdzie się w budżecie Starostwa i zostanie wykonana platforma przystankowa.  

Radny Pan Krzysztof Sonnenberg złożył krótką informację ze swojej działalności nie tylko jako 

radny, ale również jako członek rady sołeckiej. Wspólnie z Przewodniczącym uczestniczył  

w dwóch spotkaniach dot. opracowania Strategii Rozwoju Gminy Białośliwie. Z tego co wie, to 

Strategia jest już zakończona, przesłana do oceny przez moderatorów.  

 

15. Odpowiedź na interpelacje i wnioski zgłaszane przez radnych. 
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Przewodniczący oznajmił, że w okresie międzysesyjnym złożone zostały trzy interpelacje, które 

złożyli: radny Pan Mateusz Kabatek, radna Pani Teresa Rożniatowska-Gwizdowska i jedna 

interpelacja od grupy radnych.  

Pan Wójt odczytał interpelacje i udzielone odp. 

Interpelacje i odpowiedzi są również do wglądu na stronie urzędu gminy. 

16. Wolne głosy i informacje. 

Radny Pan Mirosław Burzyński i radny Pan Rafał Ryś: 

Wykaz lokali komunalnych wraz z podaniem kwot jakie wpływają do budżetu Gminy Białośliwie 

z tytułu czynszu najmu. 

Wykaz lokali użytkowych wraz z podaniem kwot jakie  wpływają do budżetu Gminy Białośliwiez 

tytułu czynszu najmu. 

 Stawki czynszu najmu lokali użytkowych  w nieruchomości lokalowej położonej w Białośliwiu 

w budynku przy ul. Księdza Kordeckiego nr 3. 

 

17. Zakończenie obrad. 

 Przewodniczący zakomunikował, że porządek obrad został w całości wyczerpany. Podziękował 

wszystkim za udział i zamknął VIII sesję Rady Gminy Białośliwie. 
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